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Dominic Fritz: În aceasta vara nu va crește cota generala de TVA

În aceasta vara nu va crește cota generala de TVA, a declarat sâmbata președintele USR, Dominic Fritz.

El a fost întrebat, într-o conferința de presa, daca în cadrul  discuțiilor pe programul de guvernare al noului Guvern

s-a ajuns la o  concluzie privind creșterea TVA.

''Vom avea o astfel de discuție, astazi, la Cotroceni, aș vrea sa-l  las pe premierul desemnat sa va informeze asupra

detaliilor acestor  masuri. Pot sa va confirm ca în aceasta vara nu va crește cota generala  de TVA, va exista o

singura cota redusa și ca în octombrie va trebui sa  reevaluam cum stau finanțele acestei țari și ce decizii trebuie

luate'',  a spus Dominic Fritz.

Despre taxa pe tranzacțiile bancare, acesta a precizat ca nu se va regasi printre masurile fiscale care urmeaza sa fie

adoptate.

El a subliniat faptul ca USR privește intrarea la guvernare cu ''mare  responsabilitate și seriozitate, dar și conștient

de faptul ca urmeaza  vremuri grele pentru care trebuie sa se gaseasca soluții''. ''Și pentru  aceste soluții vrem sa

punem umarul', a adaugat liderul USR.

''Ne este clar ca intram într-un Guvern care are viziuni diferite, dar  suntem convinși ca îndrumarea domnului

președinte Nicușor Dan și  hotarârea domnului Ilie Bolojan și sinceritatea partenerilor vor putea  sa faca aceasta

coaliție sa fie una funcționala'', a mai declarat  Dominic Fritz.

El a adaugat ca partidul este pregatit sa-și asume aceasta  responsabilitate și a cerut susținatorilor formațiunii,

precum și  tuturor cetațenilor români ''un avans de încredere'' pentru a putea  dovedi ca aceasta criza în care se afla

România poate fi și un prilej  pentru ca noul Guvern sa poata face reformele necesare.

În context, el a fost întrebat cum a acceptat sa negocieze cu  președintele interimar al PSD, Sorin Grindeanu, în

condițiile în care,  cu câțiva ani în urma, a declarat ca ar trebui sa fie ''nebun'' sa faca  acest lucru.

''S-a schimbat între timp ca România se lupta nu doar cu corupția, cum a  fost atunci în 2017, protestele

anticorupție la care m-am referit, se  lupta și cu extremismul, cu un extremism care e extrem de periculos,  care

este susținut într-un mod sistematic și de Rusia. (...) Pericolul  în care s-a aflat România la alegerile prezidențiale

înca nu a trecut.  Și asta înseamna ca trebuie sa gândim noi soluții și asta înseamna ca  trebuie sa ne punem la masa

inclusiv cu adversari politici unde, poate,  exista o mai mica suprapunere a viziunii. Eu sunt însa convins, m-ați 

întrebat ce s-a schimbat, s-a schimbat și președintele, s-a schimbat și  premierul. Eu cred ca Ilie Bolojan și

președintele Dan sunt doi garanți  ai reformelor care ne așteapta și care sunt necesare'', a raspuns Fritz.
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